

santan Good Food Goffee Good Value





Santan Captain

<< Available in Jan 2024

Elevate your coffee experience with new **Santan Captain**, a bold blend crafted with freeze-dried technology. Pecan, Cacao, and Almond flavours harmonize in every sip, capturing excellence and the fearless spirit of our pilots

尝试全新的 Santan Captain,通过冷冻干技术精心打造的大胆咖啡混合,提升您的咖啡体验。每一口都融合了核桃、可可和杏仁的风味,奏响了卓越和我们飞行员无畏精神的和谐交响曲。

Brew for those who savor richness in flavours with a touch of nuttiness

BEANS SELECTION

Available on 20 Dec 2023>> Santan Allstar

Indulge in **Santan Allstar**, our Single Origin capsule from Ethiopia Yirgacheffe. Savour Lemongrass, Honey, and Chestnut notes in every cup, a tribute to AirAsia's spirit

Santan Allstar 是我们的首款单品咖啡,也是对亚行精神的致敬。采用了埃塞尔比亚的耶加雪菲豆子,冻干技术包装进航空杯,每一口都能享受到柠檬草,蜂蜜和栗子的香气。

SINGLE ORIGIN

Perfect for those who appreciate the elegance of flora and sweetness.



Santan 92' Blend

Our inaugural capsule and the first introduction to specialty coffee. Immerse yourself in the sophisticated fusion of Cedar, Anise, and Musk — a testament to Santan's commitment to crafting unique and memorable coffee experiences.

我们的首款航空杯,是对精品咖啡的首次介绍。沉浸在雪松、茴香和麝香的精 致融合中——这是对Santan致力于打造独特而难忘咖啡体验的明证。

Tailored for those craving a full-bodied flavor with a hint of acidity

santan



sonton 拿铁咖啡 (冷/热)

AMERICANO (HOT OR COLD) 美式咖啡 (冷/热)

MYR 10

EXTRA SHOT +MYR 3



MYR 12

EXTRA SHOT +MYR 3







SUGGESTED BEANS

SANTAN 92PTS | SANTAN CAPTAIN | SANTAN ALLSTAR



CAFFE MOCHA (HOT OR COLD) 摩卡咖啡 (冷/热)

MYR 13

EXTRA SHOT +MYR 3



SPARKLING AMERICANO (COLD)

气泡咖啡 (冷)

MYR 13

EXTRA SHOT +MYR 3

This coconut is not that coconut coconut coconut.

Experience pure bliss in every sip with our Coconut Latte. We've perfected the art of combining rich coconut milk with robust coffee, creating a flavour sensation that exceeds expectations. Indulge in the creamy, tropical goodness of this delightful blend, making your daily coffee ritual an extraordinary treat. Taste the difference in simplicity with our Coconut Latte.

COFFEE PERFECTION WITH A TWIST.







COCONUT WATER

椰子水

MYR9



santan





Yuzu Winter



santan



Tempting Bites



APPLE CHICKEN SANDWICH

苹果鸡肉三明治

Japanese cotton bread (Shokupan), combines slow-cooked tender chicken with crisp and juicy Fuji apples, mixed in our homemade honey mustard sauce. Flavourful yet refreshing bite.

日本棉花面包(Shokupan),融合了慢炖嫩鸡与鲜脆多汁的富士苹果,搭配我们自制的蜂蜜芥末酱。 美味而清新的一口。

Allergen Information : Gluten, Celery, Mustard, Soy, Dairy, Egg. May Contain Traces of Sulphite and Tree nuts

MYR 12

Available on 15 Dec 2023

CHICKEN SLICE EGG MAYO SANDWICH

鸡肉蛋黄酱三明治

Discover the timeless appeal of our renowned sandwiches, bedded between Japanese cotton bread (Shokupan) with a super soft and fluffy texture, just like the clouds you see out of the window.

探索我们著名三明治的永恒吸引力,夹在日本棉花面包(Shokupan)中,质地柔软蓬松,就像窗外的云朵一样。

Allergen Information : Gluten, Dairy, Egg, Soy, Mustard, Celery. May Contain Traces of Sesame

MYR 12

MATCHA YUZU TART 1pc

抹茶柚子挞

Indulge in the exquisite blend of earthy matcha and zesty yuzu. Encased in a buttery crust is a layer of velvety matcha filling that delivers rich sweetness, complemented by another layer of citrusy yuzu filling that adds a refreshing twist. It's a bliss in every bite.

沉浸在浓郁的抹茶和清新的柚子的精致融合中。包裹在黄油酥皮中的是一层丝滑抹茶馅,带来浓郁的甜味,另有一层柚子馅为其增添了清新的风味。每一口都是幸福的享受。

Allergen Information : Gluten, Soy, Tree Nuts, Dairy, Egg. May contain traces of Seafood (gelatine), Sulphite and Peanut

MYR 16

Available on 15 Dec 2023

CHOCOLATE SYMPHONY TART 1pc

巧克力交响挞

Satisfy your craving with a cocoa goodness. Delicately filled with milk chocolate custard, crowned with chocolate chantilly and topped off with macaron. Each bite unveils rich and milky sweet notes slowly dispersing in your mouth. This tart is an indulgent pleasure like no other.

满足你对丰富可可的渴望。精致地填充着 黑巧克力甘纳许,顶部覆盖着巧克力香甜 奶油,每一口都揭示出丰富而顺滑的苦甜 音符,在你的口中缓慢散发。这个挞是一 种只有黑巧克力才能提供的奢侈享受。

Allergen Information : Gluten, Soy, Dairy, Egg, Tree Nuts, Seafood (gelatine). May contain Peanut

MYR 16

Available on 15 Dec 2023

MYR 10

PERFECTLY PAIRED with

Select either one. Applicable to all tempting bites items.

Corresponding to the innovation of our tempting bites, we have also selected more novel fruit infused coffee and tea beverages to elevate your experience.

为了配合我们诱人小点的创新,我们 还选择了更多新颖的水果调味咖啡和 茶饮料,为您带来更多的惊喜。



Yu Are Allstar Yuzu Americano (Hot or Cold)

柚见美式 (冷/热)



Yu Are My Sri Lankan Prince Yuzu Ceylon Tea (Hot or Cold)

柚见幽兰 (冷/热)



CASHEW NUTS 烤腰果

MYR 9

SALTED PEANUT 盐味花生

MYR 7

BUTTER CAKE 1pc

家乡奶油蛋糕

A housewife perfected this recipe for her beloved husband and child who loves butter cake. Each bite is a mouthful of buttery goodness, a reminder of a mother's love.

这个食谱是一位家庭主妇为了她深爱的丈夫和热爱 奶油蛋糕的孩子而精心制作的。每一口都是充满黄 油美味的口感,是母爱的一种提醒。

Allergen Information : Gluten, Egg, Milk, Soy

MYR9

ROASTED CHICKEN WRAP

蜜汁芝麻烤鸡卷

Individually hand wrapped within a soft tortilla wrap are tender chicken coated in honey sesame glaze, crispy greens, red onions, and a dash of toasted sesame seed.

嫩鸡裹在柔软的玉米卷中,涂有蜜糖芝麻酱 搭配酥脆的青菜、红洋葱和一抹炸香芝麻。

Allergen Information : Gluten, Soy, Egg, Sulphite Mustard, Dairy, Sesame. May Contain Traces of

MYR 12

WRAP



香菇全素卷

Schroom schroom super mushrooms! Indulge guilt-free in our vegan wrap, featuring baked mushrooms, creamy avocado, pesto sauce and mix of crisp veggies wrapped in wholewheat tortill. No garlie 8 pages tortilla. No garlic & onion.

蘑菇蘑菇,超级蘑菇!无负担享用我们的纯素卷饼,包括烤蘑菇、牛油果、青酱和新鲜蔬菜、裹在全麦玉米卷中,尽情享用。不含大蒜和洋葱。

Allergen Information: Gluten, Tree Nuts, Soy

MYR 13

Available on 15 Dec 2023

Comfortable Classics

Select either one. Applicable to all tempting bites items. Combo Coffee Limited To Santan 92pts | Santan Captain



Caffe Latte (Hot Or Cold) 拿铁咖啡 (冷/热)



Americano (Hot or Cold) 美式咖啡 (冷/热)



The Song Dynasty Jasmine Green Tea (Hot or Cold)

茉莉绿茶 (冷/热)



Teh Tarik Kaw-Kaw (Hot or Cold) 大马拉茶 (冷/热)

MYR 7

Only available for onboard purchases on AirAsia Malaysia X (D7) flights, on a while-stocks-last basis. Prices are subjected to daily currency exchange rates. The pictures shown on this menu are for illustration purposes only. Guests outbound from India are subjected to Goods and Services Tax (GST). Terms & Conditions apply.

MALAYSIAN BREAKFAST CULTURE

Awaken your senses to the vibrant tapestry of Malaysian breakfast culture with Santan's Breakfast Selection. Our breakfast offerings are a heartfelt tribute to the importance of Malaysians place on starting the day with a nourishing and flavorful meal.

From the lively chatter of bustling street markets to the comforting aroma wafting from family kitchens, our menu encapsulates the essence of a breakfast ritual that holds a special place in the hearts of Malaysians.

Join us on a culinary journey that transcends taste, embodying the warmth and communal spirit ingrained in Malaysian breakfast culture. Santan's Breakfast Selection is more than a meal; it's an invitation to savor the flavors and traditions that make mornings in Malaysia truly special.



Hot Tea



茉莉绿茶

(Jasmine Green Tea)

Experience the magic of Fuzhou's jasmine-scented embrace with our Jasmine Green Tea—a cute and cheerful infusion that captures the playful spirit of this enchanting corner of the Fujian Province, delivering joy in every delightful cup.

MYR9

Available on 20 Dec 2023

(Ceylon Black Tea)

Experience the charming notes of Ceylon Black Tea, crafted with love in the picturesque fields of Sri Lanka—a cute escape into the heart of this island paradise with every delightful cup.

MYR 9

Available on 20 Dec 2023

BEVERAGES

ORANGE JUICE 橙汁 (冷)	MYR 8
TEH TARIK KAW KAW 大马拉茶 (冷/热)	MYR 10
VIETNAMESE ICED COFFEE 越南冰咖啡	MYR 10
CHOCOLATE 巧克力(冷/热)	MYR 12
WHITE COFFEE 白咖啡 (冷/热)	MYR 12



Pizza

意式蘑菇松露比萨

Indulge in Santan's Neapolitan-style Pizza with mushrooms and truffle. Crafted with passion and tradition, each pizza tells a unique story, as our expert pizzaiolos meticulously hand-stretch the dough, no two pizzas share the same oval shape. Meticulously fermented dough yields a crispy crust and tender center, while the finest imported Italian cheeses adorn each oval. As you enjoy your pizza, relish the Italian way of life by finishing your meal with a shot of espresso from Santan Captain or Santan Allstar perfect complement to the rich and savoury Neapolitan-style creation. Buon appetito!

沉醉于Santan的意式披萨,配有蘑菇和松露。每一份披萨都是激情和传统的结晶,我们的熟练披萨师傅精心手工拉制面团,没有两个披萨拥有相同的椭圆形状。经过精心发酵的面团制作出酥脆的外皮和嫩滑的中心,用最上等的进口意在品味,如何不来自Santan Captain或Santan Allstar的浓缩咖啡结束您的餐点——这就是意大利人享受美食的方式。Buon appetito!

MYR 16

Available on Jan 2024





ROASTED CHICKEN WITH BLACK PEPPER SAUCE

黑椒烤鸡

The practise of roasting chicken over an open fire, is traced back to ancient times when chicken were domesticated. As culinary technique evolved, the method of roasting chicken has since become versatile and beloved by many. Santan's roasted chicken goes through a meticulous roasting process, ensuring a well-seasoned and tender meat. Accompanied by an aromatic black pepper sauce, herb-roasted potatoes, and blanched vegetables provides an elevation of flavor in every bite.

烤鸡的做法可以追溯到古代,当时鸡开始被驯养。随着烹饪技术的发展,烤鸡的方法变得多样化,并深受许多人喜爱。Santan的烤鸡经过精心的烘烤过程,确保肉质鲜嫩,调味得当。搭配芳香的黑胡椒酱、香草烤土豆和焯水蔬菜,为每一口提供了更丰富的风味。

Allergen Information : Seafood, Gluten, Egg, Soy, Peanut, Dairy, Tree Nuts, Mustard, Sulphite

MYR 23



CHEESE STUFFED OMELETTE

岁十酿蛋券

Throughout history, omelette has evolved with the influence of regional flavors and culinary creativity. With continuous innovation, our omelette comes with a delectable surprise! Oozing mozzarella cheese filling that adds a rich and gooey texture, accompanied by grilled sausage, hash brown, mushroom cream sauce and tomato. Breakfast classic or evening delight, this meal can be enjoyed day and night.

在整个历史长河中,煎蛋卷在地方口味和烹饪创意的影响下不断演变。通过持续的创新,我们的煎蛋卷带来了美味的惊喜!内含流动的马苏里拉奶酪填料,增添了浓厚而柔软的口感,搭配烤香肠、土豆饼、蘑菇奶油酱和番茄。无论是经典早餐还是晚间美味,这道餐点都可以在白天和黑夜时享用。

Allergen Information : Egg, Dairy, Gluten, Soy

MYR 23

Available on 20 Dec 2023

PERFECTLY PAIRED with

Select either one



Yu Are Allstar (Hot or Cold)

柚见美式 (冷/热)

We've found the formula! We proudly declare that Yuzu is the perfect companion to Santan Allstar Coffee. Try it and let us know if you agree.

注入水果的咖啡具有更丰富的口味,能够搭配这道菜肴 创造出美味的另一层次。



Yu Are My Sri Lankan Prince (Hot or Cold) Yuzu Ceylon Tea

柚见幽兰 (冷/热)

This sweet and sour fruit tea is incredibly refreshing and helps cleanse your palate after indulging in rich, savoury dishes.

水果茶香有助于缓解油腻感, 使人心情愉悦。

Comfortable Classics

Combo Coffee Limited To Santan 92pts | Santan Captain



Caffe Latte (Hot Or Cold) 拿铁咖啡

(冷/热)



Americano (Hot or Cold)

美式咖啡 (冷/热)



The Song Dynasty Jasmine Green Tea (Hot or Cold)

茉莉绿茶 (冷/热)



Teh Tarik Kaw-Kaw (Hot or Cold)

MYR 7

MYR 10



UNCLE CHIN'S CHICKEN RICE

秦叔叔鸡饭

Crafted by pioneers from Hainan who settled in Southeast Asia during the 19th century, chicken rice holds a cherished place in the hearts of Malaysia's local Chinese community. Uncle Chin's Chicken Rice showcases a succulent, golden-brown roasted chicken seasoned with his special spice blends, elegantly presented on a fragrant rice bed. Promising to soar your taste buds to new heights.

由19世纪定居在东南亚的海南先驱们创制,鸡饭在马来西亚本地华人社区的心中占据着珍贵的地位。 秦叔叔鸡饭展示了一只多汁、金黄的烤鸡,由他特制的香料混合调味,优雅地摆放在芳香的米饭上。 承诺让您的味蕾翱翔到新的高度。

Allergen Information : Gluten, Eggs, Soy, Dairy May Contain Traces of Sesame, Peanut and Seafood.

MYR 22



PRAWN AND CHICKEN WANTON NOODLES

虾鸡云吞面

Known to have originated in China during the Qing Dynasty, wonton soup was a delicacy of the upper class. This dish later became well-known and enjoyed in both soup and dry serving. Through a long period of testing, our chef perfected the recipe and made it possible for dry wonton noodles to be enjoyed in the sky!

被认为起源于清朝时期的中国,云吞汤是上层社会的一道美味佳肴。这道菜后来变得广受欢迎,可 以在汤和干捞两种方式中品尝。经过长时间的试验,我们的厨师完善了这个食谱,使得干捞云吞面 可以在天空中享用!

Allergen Information : Gluten, Egg, Soy, Sesame, Seafood

MYR 23

PERFECTLY PAIRED with

Select either one



Coconut Americano (Cold) 椰青美式 (冷)

As simple as Coconut Water + Americano. Can you still not imagine how refreshing it

椰子类饮品能让餐食更具风味,咖啡味醇香。



Yu Are My Sri Lankan Prince (Hot or Cold) Yuzu Ceylon Tea

柚见幽兰 (冷/热)

This sweet and sour fruit tea is incredibly refreshing and helps cleanse your palate after indulging in rich, savoury dishes.

水果茶香有助于缓解油腻感, 使人心情愉悦。

Comfortable Classics

Combo Coffee Limited To Santan 92pts | Santan Captain



Caffe Latte (Hot Or Cold) 拿铁咖啡 (冷/热)



Americano (Hot or Cold)

美式咖啡 (冷/热)



The Song Dynasty Jasmine Green Tea (Hot or Cold)

茉莉绿茶 (冷/热)



Teh Tarik Kaw-Kaw (Hot or Cold)

MYR 7

MYR 10



BUKHARA CHICKEN BIRYANI

布哈拉鸡肉黄姜饭

Bukhara, one of the prominent stops of Silk Road trade route, where a blend of ingredients and spices meets. Inspired by the flavours of Bukhara, every grain of rice is coated in aromatic spices, paired with tender chicken cooked in Bukhara special sauce and topped off with special pickled fruits and vegetables.

布哈拉,丝绸之路贸易路线上的一个显要站点,各种成分和香料在这里相遇。受到布哈拉风味的启 发,每一粒米饭都裹着香料,搭配用布哈拉特制酱汁烹制的嫩鸡,并撒上特制的腌制水果和蔬菜。

Allergen Information : Gluten, Mustard, Tree Nuts, Sesame, Dairy

MYR 22



HYDERABADI VEGETABLE BIRYANI



安德拉邦香料蔬菜饭

Originated in the royal kitchen of the Mughals during his ruling of Hyderabad, this dish is an outcome of Hyderabad's local taste exquisitely mingled with Mughlai cuisines. This unique vegetarian recipe of aromatically seasoned basmati rice, potato, carrot, cauliflower, and green peas became an integral part of the Royal feast due to its rich and traditional taste.

这道菜源自莫卧儿王朝在海得拉巴统治期间的皇室厨房,是海得拉巴本地口味与莫卧儿美食精致交 融的产物。这道独特的素食食谱使用了芳香调味的香米、土豆、胡萝卜、花菜和青豆,因其丰富而 传统的味道成为皇室盛宴不可或缺的一部分。

Allergen Information : Gluten, Mustard, Tree Nuts

MYR 22

PERFECTLY PAIRED with

Select either one



Penang Teochew Chendul 槟城潮州煎蕊饮品 (冷)

Harmonize tradition with the dance of Penang Chendol and Bukhara Biryani—a flavorful fusion paying homage to both regions' culinary legacies.

地域特色的美食加上地域特色的煎蕊,结合出了更加丰富 且美味的味道。



Yu Are My Sri Lankan Prince (Hot or Cold) Yuzu Ceylon Tea

柚见幽兰 (冷/热)

This sweet and sour fruit tea is incredibly refreshing and helps cleanse your palate after indulging in rich, savoury dishes.

水果茶香有助于缓解油腻感, 使人心情愉悦。

Comfortable Classics

Combo Coffee Limited To Santan 92pts | Santan Captain



Caffe Latte (Hot Or Cold) 拿铁咖啡 (冷/热)



Americano (Hot or Cold)

美式咖啡 (冷/热)



The Song Dynasty Jasmine Green Tea (Hot or Cold)

茉莉绿茶 (冷/热)



Teh Tarik Kaw-Kaw (Hot or Cold)

MYR 7

MYR 10



PAK NASSER'S PLANT-BASED NASI LEMAK



The emergence of Pak Nasser's Plant-Based Nasi Lemak is fueled by a deep respect for nature and a desire to innovate a dish which preserves the original Malaysian taste. Take flight with a bite of vibrant coconut-milk infused rice (basmati and wild purple rice blend), peanuts, onion sambal, and fried coconut strips, accompanied by a side of vegetarian curry.

纳斯伯植物基椰浆饭的诞生源于对自然的深切尊重和对创新一道菜肴以保留原始马来西亚味道的 渴望。品尝充满活力的椰奶调味米饭(巴斯马蒂和野生紫色大米混合)、花生、洋葱辣酱和炸椰 子片,搭配一份素食咖喱,展翅高飞吧。

Allergen Information : Gluten, Soy, Peanut, Tree Nuts

MYR 23



PAK NASSER'S NASI LEMAK

纳斯伯椰浆饭

Deeply rooted in Malaysian culture, nasi lemak originated as a peasant dish, traditionally wrapped in banana leaf, offering energy for farmers in the fields. Today, it has evolved into various versions influenced by Malaysia's diverse culture. Our signature, Pak Nasser's Nasi Lemak, features coconut-infused rice, onion sambal, chicken rendang, hard-boiled egg, fried anchovies, and peanuts—a true taste of Malaysia in the sky.

深植于马来西亚文化的椰浆饭(nasi lemak)最初是一道农民菜肴,传统上用香蕉叶包裹,为田间劳 作的农民提供能量。如今,它已演变成受到马来西亚多元文化影响的各种版本。我们的招牌菜,纳斯伯椰浆饭,以椰浆调味的米饭、洋葱辣酱、仁当鸡肉、煮熟的鸡蛋、炸小银鱼和花生为特色—— 是天空中真正的马来西亚风味。

Allergen Information : Gluten, Egg, Seafood, Peanut, Tree Nuts

MYR 22

PERFECTLY PAIRED with



Coconut Latte 2.0 (Cold) 生椰拿铁 (冷)

Really not your average coconut coffee! Ours is specifically made to enhance the flavour of our meals.

椰子类饮品能让餐食更具风味,咖啡味蘸香



Yu Are Bubbly (Cold)

柚见气泡 (冷)

Fruit-scented beverages not only increase your appetite, the sweet and refreshing profile help to relieve spiciness.

果香饮料不仅能增加食欲,其甜美清爽的特点还有助于缓解辛辣 和油腻感。

Comfortable Classics

Combo Coffee Limited To Santan 92pts | Santan Captain



Caffe Latte (Hot Or Cold) 拿铁咖啡 (冷/热)



Americano (Hot or Cold)

美式咖啡 (冷/热)



The Song Dynasty Jasmine Green Tea (Hot or Cold)

茉莉绿茶 (冷/热)



Teh Tarik Kaw-Kaw (Hot or Cold)

MYR 7

MYR 10



KAMPUNG BLACK SAUCE CHICKEN WITH WHITE RICE

Immerse yourself in the nostalgic flavours that resonate with every Malaysian's heart, the true essence of Malaysian kampung (village) cuisine. Tender chicken stir-fried in an aromatic black soy sauce, paired with white rice. Let this dish transport you to the comfort of home.

沉浸在令每个马来西亚人心头感慨的怀旧味道中,品味真正的马来西亚乡村美食精髓。嫩鸡在香浓 的黑酱油中翻炒,搭配白米饭。让这道菜带您回到温馨的家的怀抱。

Allergen Information : Gluten, Soy

MYR 25



VEGETABLE CURRY WITH BIRYANI RICE



安德拉邦香料蔬菜饭

Experience the traditional fusion of Indian and Malaysian culinary excellence. Aromatic Biryani rice perfectly paired with potatoes, carrots, and long beans bathed in a tantalizing spicy curry sauce. This vegetarian-friendly dish is truly an unforgettable experience that leaves a lingering delight throughout your flight.

体验印度和马来西亚烹饪卓越的传统融合。香浓的印度香料比尔亚尼米饭与土豆、胡萝卜和长豆完美搭配,浸泡在令人陶醉的辛辣咖喱酱中。这道素食友好的菜肴真的是一次令人难忘的体验,让您在整个飞行中留下持久的愉悦。

Allergen Information : Dairy, Celery, Tree Nuts

MYR 25

Please allow 20 minutes prep time

Instant Cup Noodles & Soup

MYR 10

Chicken Flavour 香鸡面

Curry Flavour 咖喱面

Vegetarian Flavour 素食面

Chicken Mushroom Soup 鸡肉蘑菇汤

Comfortable Classics

Combo Coffee Limited To Santan 92pts | Santan Captain

MYR 7



Caffe Latte (Hot Or Cold) 拿铁咖啡 (冷/热)



Americano (Hot or Cold) 美式咖啡 (冷/热)



The Song Dynasty Jasmine Green Tea (Hot or Cold) 茉莉绿茶





Teh Tarik Kaw-Kaw (Hot or Cold)

SNACKING COMBO



Tortilla Chips With Guacamole Dip 180g +
Choice of Drinks

C.C. Lomon Sparkling Drink 325 ml

C.C. Lemon Sparkling Drink 325 ml or Yuzu Sparkling

MYR 21





Pringles Original 42g +
Choice of Drinks
Coca-Cola Zero Sugar 320ml
or Yuzu Sparkling

MYR 14

Other Snacks & Beverages



Kit Kat 35g
MYR 8

BEVERAGE



NUMS Jelly Froots Peach 120ml

> 水蜜桃口味 120毫升

MYR 6



NUMS Jelly Froots Mango 120ml

> 芒果口味 120毫升

MYR 6



F&N Tonic Water Drink 325ml

> F&N 汤力水 325豪升

MYR =



Yeo's Chrysanthemum Tea 250ml Yeo's 菊花茶

> 250毫升 MYR



Spritzer Natural Mineral Water 350ml

事必胜 天然矿泉水 350毫升

MYR 4



Ribena 330ml

利宾纳 黑加仑果汁饮料 330毫升

MYR 8



100 Plus 325ml

100 Plus功能饮料 325豪升

MYR S

- Coca-Cola Zero Sugar 320ml 零度可口可乐 320毫升 MYR 8
- Coca-Cola 320ml 可口可乐 320毫升 MYR 8